
 

 Aan het College van 
Burgemeester en 
Wethouders van de 
gemeente Weert 

 

Weert,  23-01-2024 

Betreft: artikel 40 vragen:  overname St. Jansgasthuis in Weert door MUMC+ 

 

Geacht college, 

 

Via de Limburger hebben ons uit het niets twee verontrustende berichten bereikt m.b.t. 
het St. Jansgasthuis in Weert. Het eerste artikel gaat over een onderzoek naar de 
overname van het ziekenhuis door MUMC+, en het tweede artikel ging nog verder; daar 
lazen we dat het Maastricht MUMC + het st. Jansgasthuis wil overnemen, en beide 
ziekenhuizen daar al toestemming voor hebben gevraagd aan de Autoriteit Consument 
en Markt(ACM).  

Hier zijn wij van geschrokken, en beide artikelen hebben vragen opgeroepen bij de 
fractie PvdA Weert. Wij zijn voor het behoud van primaire basis ziekenhuiszorg en het 
ziekenhuis  in Weert voor haar inwoners, met behoud van geboortezorg en spoedzorg; 
het is wat ons betreft onacceptabel als mogelijke consequenties van een overname 
zouden betekenen dat dit verdwijnt. 

De PvdA-fractie vraagt zich daarom af of het college van deze mogelijke overname op de 
hoogte is gesteld door het st. Jansgasthuis, en zo ja, waarom de raad hierin niet is 
meegenomen? 

Indien het college niet op de hoogte is gesteld van dit besluit, en net als ons het via de 
krant heeft kunnen lezen, vragen wij ons af welke actie u hiervoor gaat ondernemen? 

Graag zouden we ook willen weten wat de reden voor de overname is en wat dit 
betekent voor de toekomst van het ziekenhuis in Weert 

Indien mogelijk wil de PvdA fractie  graag dat de raad (in een commissievergadering) 
hierover ook geïnformeerd worden door de bestuurder van het St. Jansgasthuis. 

Met vriendelijke groet, 

Fractie PvdA Weert 



Leon Heuvelmans 

 


